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Zápis z členské schůze KCHHMO, z. s. Louňovice 23. 3. 2024 

 

1. Zahájení členské schůze KCHHMO, z. s. 

● Předseda přivítal v 10:30 přítomné členy klubu a přednesl program členské schůze. 

Probíhá volba řídícího schůze, volba zapisovatele, pracovního předsednictva, 

návrhové komise, skrutátorů a ověřovatelů zápisu. 

a) ŘÍDÍCÍ SCHŮZE:  P. Novotný 

b) ZAPISOVATEL:  Z. Čechová  

c) OVĚŘOVATELÉ ZÁPISU: D. Munžilová, A. Veselíková 

d) PRACOVNÍ PŘEDSEDNICTVO: přítomní členové výboru 

e) NÁVRHOVÁ KOMISE: L. Svobodová (předseda), M. Cerman, J. Kubátová 

f) MANDÁTOVÁ KOMISE:  H. Svobodová (předseda), A. Brůžková, J. Svobodová 

g) SKRUTÁTOŘI:  členové mandátové komise 

HLASOVÁNÍ: Vše schváleno všemi hlasy. 

2. Schválení předneseného programu schůze. 

HLASOVÁNÍ: Vše schváleno všemi hlasy. 

3. Zpráva mandátové komise 

● Hlasovat může přítomných 50 členů, čas 10:40. 

4. Zprávy funkcionářů klubu o činnosti klubu za období 2023 

● PŘEDSEDA KLUBU: letos nebyla bohužel uvedena zpráva předsedy ve zpravodaji, a to 

z důvodu záplav.  

Předseda P. Novotný klubu poděkoval všem účastníkům soutěží u nás i v zahraničí a 

poblahopřál k úspěchům na zkouškách i výstavách. Děkuje za příkladnou reprezentaci 

klubových plemen. Dále děkuje všem, kdo propůjčili honitby na naše klubové akce a 

těm, co pomáhají s organizací zkoušek. Dále gratuluje všem jubilantům. Děkuje i 

členům výboru za práci pro klub.  

● JEDNATEL KLUBU: zpráva jednatelky Z. Čechové přednesena ve zpravodaji. Jednatelka 

přeje členům úspěšnou kynologickou sezónu, zve je na kynologické akce a prosí členy, 

aby v následujících bodech volili dle svého nejlepšího vědomí svědomí s ohledem na 

charakteristické vlastnosti a využití našich loveckých plemen.  

● PORADCE CHOVU NDO, PP, SHO: J. Kopřiva přeje příjemnou sobotu. Zpráva za rok 

2023 je uvedena ve zpravodaji. Za rok 2024 je nyní narozeno 5 vrhů NDO v počtu 35 

(23 fen, 12 psů) a dalších 5 fen NDO je nyní nakryto. U ostatních plemen SHO ani PP 

zatím není hlášeno krytí ani vrh štěňat. Přeje všem úspěšný rok.  

● PORADCE CHOVU MOK, MOD, STA: S. Lepičová všechny vítá a uvádí, je ráda, že zde 

může být přítomna. Informuje, že je hodně vrhů a hodně vydaných krycích listů. Nyní 

jí ze zdravotních důvodů s agendou pomáhá L. Svobodová. Pokud se zlepší její 
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zdravotní stav, tak si agendu převezme zpět. Vystaveno 23 krycích listů od začátku 

roku 2024 a ještě se využívají KL z minulého roku. Vrhů plemene MOK za letošní rok 

je narozeno již 17. Ohledně výsledků DKK informuje, že MVDr. Pepřík nedodal výsledky 

a přehled konkrétních hodnocených jedinců za rok 2023, protože většina majitelů 

nepodepíše souhlas s poskytnutím informací. Je to špatné, protože pro budoucí chov 

je toto velmi důležité. Výsledky dostala pouze k nahlédnutí formou statistiky. 

Kontrolováno celkem 100 MO, 72x A, 22x B, 4x C, 1xD, 1xE. 63 jedinců MO bylo 

vyšetřeno na DLK. Jeden pes měl lehký nález a ostatní negativní. Za rok 2024 bylo 

prozatím vyšetřeno 12 jedinců - 7x A, 4x B, 1x C. 

Žádá chovatele, aby se při výběru chovných párů dívali na gen dlouhé srsti a 

postupovali opatrně při krytí přenašečů. Vše je nutné zvážit s ohledem na další 

výsledky jedinců a zbytečně neriskovat. Je vhodné si nechat svého psa/fenu na gen 

dlouhé srsti otestovat, pokud nemáme doloženo, že je jedinec negativní po rodičích.  

Dále hovoří o využívání elektronické komunikace přes klubový web, který by měl každý 

chovatel samostatně využívat. Všem přeje do letošní sezóny hlavně zdraví. 

● VÝCVIKÁŘ. Pavla Latinová Mičulková se bohužel nemohla schůze účastnit, její zpráva 

je uvedena ve zpravodaji. Ocenění předá předseda a místopředseda klubu.  

● EKONOM A MATRIKÁŘ. H. Svobodová. Zpráva a přehled hospodaření uveden ve 

zpravodaji. Stav loňského hospodaření je mínus 125.000,-. Promítly se tam náklady na 

tisk brožur, zpravodaje a náklady na organizaci klubových akcí a rovněž výroba 

klubových trofejí. 

Stav matriky je 637 členů na konci roku 2023. Nyní jich je 670. Avšak ne všichni mají 

uhrazen poplatek na rok 2024. Upozorňuje, že mít možnost být volen a volit má pouze 

člen, který je členem klubu více než dva roky.  S ohledem na příští volební schůzi v roce 

2026 je důležité vše řádně uhradit do konce března 2024. 

Na webu má každý v členské sekci vlastní profil včetně databáze svých psů. Dobré je 

vždy začátkem ledna aktualizovat a kontrolovat adresu pro doručení zpravodaje. Do 

budoucna bychom se rádi dostali k tomu, že zde budu nahrány i elektronické doklady 

ke psům, aby jej nebylo nutné poté dodávat elektronicky opakovaně.  

Zprávu matriky doplňuje J. Kopřiva ohledně žádosti o podání informace o případném 

úmrtí člena. K této informaci se matrika nedostane a tyto členy máme stále v evidenci.  

Hana Svobodová předává slovo Petrovi Novotnému, který žádá o schválení Zprávy o 

hospodaření klubu za rok 2023. Petr Novotný dává hlasovat. 

HLASOVÁNÍ: schváleno všemi hlasy  

● SPRÁVCE MAJETKU: M. Cerman všechny zdraví a děkuje za účast. Stav majetku je 

uveden na webu. Děkuje všem, kteří navštíví stánek s klubovými materiály. Zmiňuje 

ukázku nových klubových trofejí (MFŠ, MJS, MVČ) včetně kroniky. Vše je k nahlédnutí. 

Informuje, že A. Veselíková připravuje novu trofej na MJM.  

● KOORDINÁTOR VÝBĚRU DO CHOVU. M. Touš se omlouvá za zdržení začátku schůze 

kvůli VDCH a přednáší svou zprávu za rok 2023. V loňském roce proběhly 4 výběry do 
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chovu. 3 x při klubové akci (ČS, SV, KV), 1 x samostatně. Na VDCH bylo posouzeno 

143 psů, vybráno 138 psů, nevybráno 5 jedinců. Z toho se ve 3 případech jednalo 

o odvolání z předchozího roku. Pro rok 2023 se plánují 4 VDCH. Jeden již proběhl dnes 

při ČS. Informace o přihlašování i platbách je na webu. Děkuje za využití on-line 

přihlašovaní a děkuje kolegům z chovatelské rady a rozhodčím, kteří s VDCH pomáhají  

● VÝSTAVNÍ REFERENT: L. Svobodová. Zpráva uvedena ve zpravodaji. Pro letošek bude 

KV Červený Hrádek v okrese Chomutov 11. 5. 2024 a za týden bude první uzávěrka. 

Další výstavou bude 15. 6. 2024 tradičně výstava v Náměšti na Hané. A poslední 

výstavou bude 10. 8. 2024 výstava v Zákupech. Všude budou rozhodčí ze zahraničí - 

Maďarska, Slovenska, Irska. Významnou „výstavní“ novinkou je, že ČMKU nově 

schválila, že na výstavách se budou moci nově účastnit háravé feny, a to od 

zapracování do VŘ.  

● PŘEDSEDA CHOVATELSKÉ RADY. V. Veselý. Zpráva ve zpravodaji není, protože se stále 

opakuje. CHR se zabývala VDCH a dále změnou podmínek chovnosti a monitoringem 

DKK, DKL, OCD pro naše klubová plemena. Poukazuje na statistiky, které přednášela 

poradkyně chovu. Uvádí, jaké byly výsledky před lety, když jsme s monitoringem začali 

u MOK a že se situace zdraví zlepšuje. Přednáší, že je to důležité téma, kterým je 

potřeba se zabývat. Jsme jedna z posledních zemí, kde se nerentgenuje a pokud 

chceme posouvat kvalitu chovu, tak zdraví by mělo být prioritní. Děkuje všem členům 

CHR, kteří se podílí na chodu, projednávání a VDCH.  

● PŘEDSEDA REDAKČNÍ RADY. A. Veselíková by ráda zopakovala to nejdůležitější, co bylo 

uvedeno ve zpravodaji. Na klubovém webu se stále pracuje. Zabýváme se především 

možností neposílat opětovně již zaslané dokumenty. Dále upozorňuje majitele 

chovných psů, že záleží na nich, které údaje budou uvedeny v kartě chovného psa a že 

je nutné mít odsouhlasené GDPR. Doporučuje uvést například město, kde se nachází.  

Dále děkuje všem, kteří spolupracují na webu. Především H. Svobodové, která 

spravuje web po technické stránce. Dále M. Cermanovi, který spravuje sekci HO, a M. 

Koupelkovi, který spravuje požadavky na doplnění informací o psech zadané přes web. 

Dále děkuje všem, kteří dodávají články do zpravodaje a fotografům, kteří fotí klubové 

akce  

5. Zpráva dozorčí rady klubu za rok 2023 

A. Brůžková všechny vítá a omlouvá se za drobné zpoždění. Uvádí, že zpráva DR byla 

uvedena ve zpravodaji. DR se sešla v loňském roce jednou a proběhla kontrola 

účetnictví, kdy vše bylo v pořádku. Je ráda, že na činnost klubu nebyla obdržena žádná 

stížnost a výbor klubu pracuje dobře. Je jí trochu líto, že z 600-ti členů se zde na 

členské schůzi sejde jen několik málo lidí. Byla by ráda, abychom brali ohledně na 

zdraví a i na povahu jedinců. Bude ráda, že všichni budou hlasovat o těchto důležitých 

věcech co nejlépe.  

6. Udělení klubových vyznamenání. 

Prezentováno a předáno předsedou Petrem Novotným a místopředsedou J. Kopřivou. 

● Psi a feny roku 2023 
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- Cimrman Damashca Aponivi (MOK – pes), majitel nepřítomen 

- Beatrice z Doubravice nad Moravou (MOK – fena) 

- Hera von der Borg (PP – fena) 

- Alki Ainehtur (PP – pes) 

- Aston z Komořiny (NDO – pes)  

- Veda z Plzínů (NDO – fena)  

● Vůdcovské odznaky 

Bronzový – M. Koupelka, stříbrný – J. Oulehla 

Dva bronzové odznaky udělené J. Svobodové a B. Rysové, které zažádaly později, 

výbor předá na nejbližší klubové akci. 

● Čestné uznání klubu: P. Patočka, A. Brůžková 

● Vůdce roku – Ing. V. Horák 

● Osobnost KCHHMO – S. Lepičová 

7. Schválení plánu činnosti a hospodaření klubu za rok 2023 

● Plán činnosti uveden ve zpravodaji a přednesen P. Novotným. Předseda dává hlasovat 

o plánu akcí. 

 HLASOVÁNÍ: schváleno všemi hlasy 

● Návrh hospodaření na rok 2024 byl zveřejněn ve zpravodaji a přednesen 

H. Svobodovou. Předseda dává hlasovat o návrhu rozpočtu. 

 HLASOVÁNÍ: schváleno všemi hlasy 

8. Úprava podmínek chovnosti pro plemena KCHHMO. 

- L. Svobodová prezentuje návrh na změnu podmínek chovnosti tak, jak byl uveden 

ve zpravodaji, a přednáší jej po jednotlivých bodech (celkem 6 bodů). Doplňuje 

komentářem. 

Předseda vyzývá přítomné k případným protinávrhům a komentářům. 

- Š. Černá se dotazuje, zda budou výsledky monitoringu uvedeny na webu v kartě 

chovného psa. Odpovídá L. Svobodová, že ano.  

● Návrh 1. Pro plemeno MOK bude zaveden monitoring DLK a OCD na přechodnou dobu 

5 let. Absolvování rtg DLK/OCD je podmínkou chovnosti, ale do chovu mohou být 

zařazováni jedinci se všemi stupni DLK/OCD. Po uplynutí přechodné doby dojde k 

vyhodnocení výsledků a návrhu omezení chovu na jedincích s některými stupni 

DLK/OCD.  

HLASOVÁNÍ: PRO 46, 0 PROTI, 5 ZDRŽEL SE. Návrh přijat.  

● Návrh 2. Pro plemena NDO, PP, SHO, MOD bude zaveden monitoring DKK na 

přechodnou dobu 5 let. Absolvování rtg DKK je podmínkou chovnosti, ale do chovu 

mohou být zařazováni jedinci se všemi stupni DKK s výjimkou DKK E (těžká dysplazie). 

Po uplynutí přechodné doby dojde k vyhodnocení výsledků a návrhu omezení chovu na 

jedincích s některými stupni DKK.  
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- H. Bártová: Apeluje na přítomné, kteří nejsou držiteli plemen HO, plemena neznají 

a neví, jak tito psi pracují a kdo si tato plemena pořizuje, aby raději se zdrželi hlasování. 

Že by rozhodnutí, zda dělat RTG DKK, by mělo být vždy na rozhodnutí chovatele a ne 

nařízeno. 

- V. Veselý: Nerozumí tomu, proč se bránit monitoringu s ohledem na zdraví 

populace a na to, co se rentgenuje venku. 

- P. Konigová: RTG DKK je podmínkou chovnosti v zemi původu.  

- R. Duda: Pokud by chovatelé nechtěli RTG, tak by byli na dnešní schůzi přítomni. 

Udává, že chovatelé ze zahraničí nejezdí do ČR na krytí, protože tyto RTG vyžadují.  

- L. Svobodová: Reaguje na příspěvek H. Bártové, že klub zastupují chovatelé HO 

i MO a vystupují jako celek. Chovatelská rada a výbor klubu jsou majitelé MO i HO. 

- P. Novotný: Pravdu má R. Duda, kdy je toto nutné zavést a to i především z důvodu 

uplatnění našeho chovu v zahraničí. 

- S. Lepičová: RTG se dělá jen jednou za život jedince.  

- V. Veselý: v případě, že výsledky neznáme, tak nevíme, zda máme problém a je 

možné, že porušujeme pravidla FCI. Říká, že monitoring je pouze zjištěni, jak zdravou 

populaci máme a co do budoucna můžeme se zdravím jedinců dělat. Že nejde 

o peníze, ale o zdraví a zodpovědnost chovatele. 

- L. Svobodová opět předčítá návrh a předseda dává hlasovat. 

HLASOVÁNÍ: PRO 46, 3 PROTI, 2 ZDRŽEL SE. Návrh přijat.  

● Návrh 3. Pro plemena NDO, PP, SHO, MOD, STA bude zaveden monitoring DLK a OCD 

na přechodnou dobu 5 let. Absolvování rtg DLK/OCD je podmínkou chovnosti, ale do 

chovu mohou být zařazováni jedinci se všemi stupni DLK/OCD. Po uplynutí přechodné 

doby dojde k vyhodnocení výsledků a návrhu omezení chovu na jedincích s některými 

stupni DLK/OCD.  

HLASOVÁNÍ: PRO 45, 3 PROTI, 5 ZDRŽEL SE. Návrh přijat.  

● Návrh 4. Výše uvedené změny Zápisního řádu budou platné pro psy narozené po 

1. 4. 2023 (včetně). Pro psy narozené před 1. 4. 2023 platí ujednání týkající se DKK, DLK 

a OCD v Zápisním řádu schváleném dne 25. 3. 2023. 

L. Svodová opět přednáší návrh a předseda dává hlasovat. 

HLASOVÁNÍ: PRO 47, 1 PROTI, 3 ZDRŽEL SE. Návrh přijat.  

● Návrh 5. Pro plemeno STA budou upraveny podmínky chovnosti následujícím 

způsobem: Chybění P1 nebo M3 je povoleno. 

HLASOVÁNÍ: PRO 44, 0 PROTI, 7 ZDRŽEL SE. Návrh přijat. 

● Návrh 6. Omezit maximální počet vrhů chovné feny na 4 vrhy za život. Odchov dalšího 

vrhu je možný pouze po schválení výjimky výborem KCHHMO, z. s. 

Dotaz V. Veselého, zda se za vrh považuje i jedno štěně. P. Novotný odpovídá, že pravě 

toto je důvodem udělení případné výjimky. 

HLASOVÁNÍ: PRO 47, 2 PROTI, 2 ZDRŽEL SE. Návrh přijat. 

Schválené změny jsou přílohou tohoto zápisu. 

9. Aktualizace klubových dokumentů. 
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● L. Svobodová informuje, že se jedná o upravení Provozního řádu o věci, které 

vyplynuly z již zavedených pravidel, ale nebyly v Provozním řádu uvedeny. Postupně 

přednáší jednotlivé body. Návrh je přílohou tohoto zápisu. Předseda dává hlasovat. 

HLASOVÁNÍ: PRO 47, 2 PROTI, 2 ZDRŽEL SE. Návrh přijat. 

       Schválené změny jsou přílohou tohoto zápisu. 

10. Různé, Diskuze 

● P. Patočka – děkuje výboru za předané ocenění a přináší do diskuze, zda by peníze 

nebyly lépe využity na zazvěření na zkoušky a pro majitele honiteb, než na propagační 

materiály. 

● Z. Čechová – zve na MJM a MFŠ. Tyto klubové akce by měly být pěkně připraveny a na 

MJM se bude lovit jak pernatá tak srstnatá zvěř. 

● P. Novotný - děkuje P. Chalupovi za MJS, který pořádal v loňském roce. Akce to byla 

velmi vydařená a mnohokrát děkuje za jeho přípravu.  

● L. Svobodová – otevírá diskuzi ohledně dědičných očních vad, kdy by byla možnost 

absolvovat vyšetření očních vad přímo na nějaké klubové výstavě. A zda se má výbor 

touto možností zabývat.  

Reaguje E. Tichá, kdy děkuje klubu za proběhlou přednášku a vítá možnost absolvovat 

vyšetření v rámci výstavy. Dle reakcí členů bude o této možnosti výbor dále jednat. 

● R. Duda – navrhuje, zda by vzhledem k množství všestranných zkoušek nebyla 

možnost organizace MJM v průběhu v srpna. Reaguje Z. Čechová, že zde je možnost 

termín posunout. Že je to vždy na rozhodnutí organizátora a pořádajícího MS. Dále 

uvádí, že v létě se jedná o problém s personálem, v rámci letních prázdnin a 

dovolených.  

● E. Tichá – dotazuje se, zda by nebyla možnost otestovat jedince na gen dlouhé srsti v 

rámci klubové výstavy. Výbor klubu se bude touto možností dále zabývat.  

11. Zpráva návrhové komise. Schválení usnesení – předneseno Lucií Svobodovou. Předseda dává 

hlasovat o schválení usnesení 

HLASOVÁNÍ: schváleno všemi hlasy 

12. Závěr. Schůzi ukončil Petr Novotný poděkoval za účast a popřál všem úspěšnou kynologickou 

sezónu, popřál všem šťastnou cestu domů a provolal KCHHMO, z. s. a klubovým plemenům 

ZDAR. 

Zapsala Z. Čechová 

 

Příloha č. 1. – Návrh úprav podmínek chovnosti 

Příloha č. 2. – Návrh změn Provozního řádu 


